
 

IV. ZASEDÁNÍ DĚTSKÉHO PARLAMENTU MĚSTA JILEMNICE VE ŠKOLNÍM 

ROCE 2014-2015 

konané dne 15.12.2014 od 14:30 hod. v prostorách ICM (č.p.1) Jilemnice 

 

Přítomno: 16 zástupců z jednotlivých škol (viz prezenční listina), 2 zástupci byli omluveni, 

přičemž počet pro hlasování byl 9.  

Hosté :  Martin Šnorbert – koordinátor zdravého města, 

             Starostka i místostarosta  - omluveni 
 

1) Souboj tříd 
 

Termín konání byl změněn na 27. a 28. ledna února 2015. Termín předběžně dohodnut se správcem haly. 

V úterý budou začínat 8. a 9. třídy, ve středu budou souboj mezi třídami  šestými a sedmými.  Putovní poháry 

byly navráceny od minulých vítězů (kvarta a 7. B ZŠ Harracha) a nyní se nachází v postorách ICM. Lenka 

Sedláčková zajistí štítek s vítězi roku 2014. Předběžně dohodnuto, že organizace turnaje se zúčastní 10 

parlamentářů 

Je třeba zajistit rozhodčí, v tomto ročníku budou požádáni tělocvikáři z jednotlivých škol.  Ze strany členů DP 

jsou upřednostňováni Milan Tryzna a Honza Erlebach. 
 

2) Pozvání hostů 
Členové DP by opět rádi diskutovali otázku  stravování ve Scolarestu, koordinátor se pokusí pro příští jednání 

zajistit účast vedoucí Scolarestu na středisku Jilemnice (paní Vohnickou) 

Členové si své připomínky připraví a budou věcné ! 

 

3) Projekt Jilemnice – udržitelná 
Koordinátor krátce zmínil projekt financovaný ze Švýcarských fondů, který podalo město Jilemnice v létě a 

uspělo v získání dotace. Součástí projektu je vstupní přednáška o udržitelném rozvoji (pro členy dětského 

parlamentu a jejich přátele), která by se měla uskutečnit rovněž v lednu (pravděpodobně v době vyučování) a 

soutěž mezi mládeží k danému tématu o věcné ceny. Školy a DP budou včas informovány.  
 

4) Dotaz na stojan na kola (možnost uzamčení) u Společenského domu Jilm 
V prostoru u SDJ není kam „zaparkovat“ kolo a uzamknout si. Došlo tam i ke krádeži kola, takže je třeba tuto 

situaci řešit. (Možnost řešení v případě budování přechodu pro chodce a po jednání s HZS, zda by nemohl být 

stojan někde u dvora). 
 

5) Pořádání soutěží pro MŠ 
Členky dětského parlamentu Lucka Házová a Hanka Soukupová navrhly, aby dětský parlament uspořádal 

soutěže pro děti z mateřských školek. Tímto jsou pověřeny k jednání na mateřských školkách, zda je tento nápad 

možné nějak uskutečnit. 

 

Případné další náměty na činnost je možné uplatnit kdykoli prostřednictvím starosty nebo 

koordinátora a bude projednáno na nejbližším jednání dětského parlamentu. 

Vzhledem k poměrně dlouhé besedě byl ještě dohodnut termín příštího parlamentu a jednání 

bylo ukončeno. 

Příští jednání DP bude dne 12. 1. 2014 od 14:30  hod v prostorách  ICM 

Jilemnice. 

 

 
Zapsal: Martin Šnorbert,  

Koordinátor zdravého města 


